



SAIF ZONE
المنطقة الحرة لمطار الشارقة الدولي
SHARJAH AIRPORT INTERNATIONAL FREE ZONE

حكومة الشارقة
Government of Sharjah

شهادة التأسيس / التسجيل التجاري Certificate of Incorporation / Registration

No. 11430

نشهد بموجبه أن

This is to certify that

نانديافارد بيبر بلانيت (ش.م.ح)

تاريخ التسجيل: ٢٠١٩/١١/٢٥

رقم التسجيل: ٠٢١٠٥٠

NANDYAVART PAPER PLANET (FZC)

Registration Date : 25/11/2019

Registration No. : 021050

وهي شركة منطقة حرة ذات مسؤولية محدودة قد تم تأسيسها وتسجيلها لدى هيئة المنطقة الحرة لمطار الشارقة الدولي وفقا لعقد التأسيس والنظام الأساسي ووفقا للرخصة الممنوحة لها واستنادا إلى المرسوم الأميري رقم 2 لسنة 1995

A Limited Liability Company incorporated and licensed at Sharjah Airport International Free Zone (Saif Zone) as per the Memorandum & Articles of Association and the issued License thereof and pursuant to Emiri Decree No. 2 of 1995

To check the validity of the certificate:

1- Send an SMS to 2514 with QR Code.

2- Scan the QR code.

3- Visit the website:

<https://portal.saif-zone.com/certificateinquiry.aspx>



(QR Code)

هذه الشهادة رسمية ولا تحتاج لختم أو توقيع وللتأكد من صحة البيانات
This certificate is official and it does not need to be stamped or signed.

Note : Any correction or erosion will in-validate this certificate.

Date : 12/01/2020

AJ

ملاحظة: أي تغيير أو شطب يلغي صلاحية هذه الشهادة

التاريخ: ١٢/٠١/٢٠٢٠



SAIF ZONE
المنطقة الحرة لمطار الشارقة الدولي
SHARJAH AIRPORT INTERNATIONAL FREE ZONE

حكومة الشارقة
Government of Sharjah

شهادة إصدار أسهم
SHARE CERTIFICATE
No. 11430

نشهد بموجبه أن

This is to certify that

قيمة الأسهم Share Value	عدد الاسهم Share No.	الجواز/السجل Passport/Inc.No	الجنسية Nationality	الاسم Name
٧٥,٠٠٠ 75,000	٥٠ 50	١٣٦٣٧٥٨ N1363758	الهند India	نيشيكنت جين NISHIKANT JAIN
٧٥,٠٠٠ 75,000	٥٠ 50	٨٧١٣٤٠٠ M8713400	الهند India	توشار جين TUSHAR JAIN

المالك المسجل لعدد (100) سهم بمبلغ قدرة 150,000 درهم من اسهم الشركة

Is the registered holder of (100) share(s) of DHS 150,000 only of

نانديافارد بيبر بلانيت (ش.م.ح)

تاريخ التسجيل: ٢٠١٩/١١/٢٥

رقم التسجيل: ٠٢١٠٥٠

NANDYAVART PAPER PLANET (FZC)

Registration Date : 25/11/2019

Registration No. : 021050

وهي شركة منطقة حرة ذات مسؤولية محدودة قد تم تأسيسها وتسجيلها لدى هيئة المنطقة الحرة لمطار الشارقة الدولي برأسمال قدره ١٥٠,٠٠٠ درهم موزع على عدد (١٠٠) سهم بقيمة اسمية للسهم الواحد مقدارها ١,٥٠٠ درهم وفقا لعقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة واستنادا إلى المرسوم الأميري رقم ٢ لسنة ١٩٩٥

A Limited Liability Comany incorporated and licensed at Sharjah Airport International Free Zone (Saif-Zone) with paid-up capital of DHS 150,000 only divided into (100) share(s) with a Value of DHS(1,500) each, subject to the Memorandum & Articles of Association thereof and pursuant to Emiri Decree No. 2 of 1995.

To check the validity of the certificate:

- 1- Send an SMS to 2514 with QR Code.
- 2- Scan the QR code.
- 3- Visit the website:

<https://portal.saif-zone.com/certificateinquiry.aspx>



للتحقق من صلاحية الشهادة:

- 1- رسالة نصية قصيرة (SMS) إلى الرقم 2514 مع (QR Code).
- 2- مسح رمز الاستجابة السريع (QR Code)
- 3- زيارة الموقع الإلكتروني:

<https://portal.saif-zone.com/certificateinquiry.aspx>

(QR Code)

هذه الشهادة رسمية ولا تحتاج لختم أو توقيع وللتأكد من صحة البيانات
This certificate is official and it does not need to be stamped or signed.

Note : 1- Any correction or erosion will in-validate this certificate.
2- No transfer of the above mentioned share is permitted without the prior written approval of the SAIF-Zone

ملاحظة: ١- أي تغيير أو شطب يلغي صلاحية هذه الشهادة
٢- لا يجوز تحويل الاسهم المذكورة أعلاه بدون الموافقة الخطية من قبل هيئة المنطقة الحرة لمطار الشارقة الدولي

Date : 12/01/2020

AJ

التاريخ: ١٢/٠١/٢٠٢٠